

## **PYKÄLÄ RY:N**

### **HALLITUKSEN KOKOUS 7/2017**

#### **ESITYSLISTA**

**AIKA:** 13.2.2017 klo 18.30

**PAIKKA:** Yhdistyksen kerhotilat  
Suvilahdenkatu 10 B, 5. kerros

**LÄSNÄ:** Helinä Teittinen, puheenjohtaja  
Jemina Fallenius, sihteeri  
Tuomas Rudanko (saapui kohdassa 3)  
Joel Ilveskero  
Jami Vehviläinen  
Teemu Liukkonen  
Johanna Heinonen  
Essi Granholm (saapui kohdassa 7.2, poistui kohdassa 7.2)  
Jussi Juusti (saapui kohdassa 13.1, poistui kohdassa 13.2.)  
Hanna Veijalainen (saapui kohdassa 13.1, poistui kohdassa 13.2)  
Veera Kekäle (saapui kohdassa 13.1, poistui kohdassa 13.2)

#### **1. Kokouksen avaaminen**

Puheenjohtaja Teittinen avasi kokouksen kello 18.33.

#### **2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen**

Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

#### **3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi**

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

Tiedotusvastaava Rudanko saapui kokoukseen kello 18.37.

Toivotettiin Rudanko tervetulleeksi kokoukseen.

#### **4. Ilmoitusasiat**

Yleisvastaava Liukkonen kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Liukkosta ruoasta. Kehuttiin Liukkosen ostamia smoothieita ja leipävalintaa.

Langetettiin tiedotusvastaava Rudangolle myöhästymissakko.

Epäiltiin Rudangolla olevan ilmoitusasiaa.

Liukkonen ja sihteeri Fallenius ilmoittivat Pykälän ja YFK:n olevan nykyään huomattavan läheisiä. Kehuttiin YFK:n järjestämää sillistä.

Todettiin yhdistystä edustetun menneellä viikolla sekä Teologian Ylioppilaiden tiedekuntayhdistyksen että Yliopiston farmasiakunnan vuosijuhlilla.

Todettiin LKS:n hallituksen kanssa vietetyn iltaa.

Tilavastaava Ilveskero ilmoitti hänellä voivan mennä paremminkin. Surtiin Ilveskeron tilannetta.

Puheenjohtaja Teittinen ilmoitti olleensa luentokuulustelussa.

Opintovastaava Heinonen kertoi osallistuvansa kahteen tenttiin kuluvan viikon aikana.

Rudanko ilmoitti lopettaneensa taas nuuskan käytön.

## **5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen**

Siirrettiin edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkistaminen hallituksen sähköpostilistalle.

Myönnettiin puheenjohtaja Teittiselle ja tilavastaava Ilveskerolle oikeus elektronisten laitteiden käyttöön.

Siirryttiin kohtaan 7.2.

## **6. Yleisasiat**

### **6.1 Pykälän tupaantuliaiset 17.2.**

Todettiin Pykälän tupaantuliaisia vietettävän kuluvan viikon perjantaina.

Keskusteltiin tapahtuman tarjoiluista ja käytännön järjestelyistä.

Yleisvastaava Liukkonen esitteli tapahtuman koristeita.

Keskusteltiin valiokuntien perehdyttämisestä ja hallituksen jäsenten aikatauluista.

### **6.2 Haalaribileet 22.2.**

Myönnettiin taloudenhoitaja Vehviläiselle oikeus matkapuhelimen käyttöön.

Keskusteltiin tapahtuman järjestelyistä ja aikataulusta.

### **6.3 Laskiainen 28.2.**

Keskusteltiin tapahtuman budjetista.

Yleisvastaava Liukkonen kertoi lipunmyynnin olleen ja tapahtuman olevan nyt loppuunmyyty.

Keskusteltiin päivän ohjelmasta.

#### **6.4 Kertun kepittäjät 22.3.**

Yleisvastaava Liukkonen kertoi tapahtuman järjestelyjen etenevän.

Liukkonen kertoi tapahtuman lipunmyynnistä.

Ihailtiin Liukkosen toimintaa ja tapahtuman uutta visuaalista ilmettä.

Liukkonen kertoi tapahtuman nettisivujen päivityksestä.

#### **6.5 Pykälä-viikko 10.-16.4.**

Yleisvastaava Liukkonen kertoi Kick Offin mahdollisesta paikasta. Kehuttiin Liukkosen paikanvalintaa.

##### **6.5.1 Pykälä-viikon torstai**

Puheenjohtaja Teittinen kertoi mahdollisesta ohjelmasta Pykälä-viikon torstaille.

Opintovastaava Heinonen valmistautui jo Pykälä-viikkoon laittamalla vauhtilasit päähänsä.

Kiitettiin Jere Hjeltiä avusta torstain ohjelman osalta.

##### **6.5.2 Sillis**

Tilavastaava Ilveskero totesi Silliksen kuulemma järjestettävän.

Ilveskero kertoi Sillistoimikunnan tiimien hoitavan omia osa-alueitaan.

Ilveskero kertoi Silliksen teemasta.

#### **6.6 Vappu**

Yleisvastaava Liukkonen kertoi tapahtuman markkinoinnin aikataulusta.

#### **6.7 Pääsykoebileet 24.5.**

Ei uutta käsiteltävää asiaa Pääsykoebileistä.

#### **6.8 Kesän avajaiset 27.5.**

Yleisvastaava Liukkonen kertoi tapaavansa muiden ainejärjestöjen edustajia kuluvan viikon torstaina.

#### **6.9 Kaverisitsit 18.5.**

Yleisvastaava Liukkonen kertoi Kaverisitsit järjestettävän.

## **6.10 Muut yleisasiat**

### **6.10.1 University Rowing Competition 10.5.**

Keskusteltiin tapahtumaan osallistumisesta.

Kokoustauko alkoi kello 20.48.

Kokoustauko päättyi kello 20.57.

## **7. Talous**

### **7.1 Avustushakemukset**

Taloudenhoitaja Vehviläinen kertoi tähän mennessä tulleen kaksi lisäävustushakemusta.

### **7.2 Valmennuskurssit**

Essi Granholm saapui kokoukseen kello 18.44.

Toivotettiin vastaava kurssipäällikkö Granholm tervetulleeksi kokoukseen.

Keskusteltiin kurssien kuulumisista.

Kiitettiin Granholmia kokoukseen osallistumisesta.

Granholm poistui kokouksesta kello 19.00.

Paheksuttiin puheenjohtaja Teittisen esityslistan viallista numerointia.

Siirryttiin kohtaan 13.

### **7.4 Muut talousasiat**

Taloudenhoitaja Vehviläinen kertoi taloustoimikunnan kokoustavan kuluvan viikon keskiviikkona.

Vehviläinen kertoi käyneensä menneenä viikonloppuna läpi yhdistyksen saatavia. Vehviläinen kertoi saataviin liittyvistä ongelmista.

Päätettiin yhdistyksen luopuvan alle 100€ saatavista, jotka ovat syntyneet ennen vuotta 2015. Todettiin Vehviläisen selvittävän asiaa muiden saatavien osalta.

## **8. Opintoasiat**

### **8.1 Seminaarivapaapaikat**

Opintovastaava Heinonen kertoi OVK:n kanssa valitun Editan seminaarivapaapaikat: Julkiset hankinnat ja tietosuoja, Ympäristöoikeuden ajankohtaispäivä, Työoikeuden ajankohtaispäivä, Alisuoriutuminen työsuhteen päättämisperusteena ja Riskienhallinta onnistuneella compliance-ohjelmalla.

## **8.2 Valiokunnan tapahtumat**

### **8.2.1 Graduilla 20.2.**

Ei uutta käsiteltävää asiaa Graduillasta.

### **8.2.2 Studia Iuridica 11.4.**

Opintovastaava Heinonen kertoi ottaneensa yhteyttä tapahtuman mahdollisiin puhujiin.

### **8.2.3 Muut valiokunnan tapahtumat**

Ei uutta käsiteltävää.

## **8.3 Vuoden opettajan valinta**

Keskusteltiin ehdokkaista Vuoden opettajaksi. Valittiin Vuoden opettaja.

Todettiin opintovastaava Heinosen toimittavan Vuoden opettajalle kutsun vuosijuhlille.

## **8.4 Muut opintoasiat**

Opintovastaava Heinonen kertoi ON-johtoryhmän kokousta vietetyn ja seuraavan kokouksen olevan kuluvan viikon torstaina. Puheenjohtaja Teittinen kertoi myös OTM-johtoryhmän kokoustavan kuluvalla viikolla.

Heinonen kertoi tiedekuntaneuvoston kokoustaneen.

Heinonen kertoi pysyvääismääräyksistä.

Heinonen kertoi HYYn opintovaliokunnan kokoustaneen.

Kehuttiin Heinosen aktiivista osallistumista ja vaikuttamista.

## **9. Ulkoasiat**

Puheenjohtaja Teittinen esitteli ulkoasiat ulkoasiainvastaava Laatusen poissaolon johdosta.

### **9.1 Tulevat KV-viikot**

Todettiin Oratorin ja Lexin KV-viikkojen olevan seuraavaksi.

#### **9.1.1 Pykälän KV-viikko**

Teittinen totesi järjestelyjen etenevän.

## **9.2 Ystävänäpäiväsitsit 14.2.**

Teittinen muistutti Kannunvalajien hallituksen tapaamisesta ennen sitsejä.

## **9.3 Codex-sitsit 10.3.**

Teittinen kertoi Codex-sitsien olevan tulossa.

## **9.4 Artikla-sitsit 23.3.**

Ei uutta käsiteltävää Artikla-sitseistä.

## **9.5 Lex-sitsit 25.4.**

Ei uutta käsiteltävää Lex-sitseistä.

## **9.6 LKS-sitsit 28.4.**

Ei uutta käsiteltävää LKS-sitseistä.

## **9.7 KY-sitsit 1.4.**

Todettiin KY-sitsejä vietettävän 1.4. Pykälän kerhohuoneistossa.

Kokoustauko alkoi kello 21.44.

Kokoustauko päättyi kello 21.49.

## **9.8 Muut ulkoasiat**

Velvoitettiin tiedotusvastaava Rudanko ottamaan Jalmari-Matti-karhu syliinsä.

Rudanko jakoi postin.

Valtuutettiin taloudenhoitaja Vehviläinen maksamaan Arkkitehtuuritoimisto Valvomo Oy:n suunnittelutyötä koskeva lasku Linnea Viherkentän tarkistettua laskun sopimuksenmukaisuuden.

Valtuutettiin taloudenhoitaja Vehviläinen maksamaan T:mi Tarmo Halmeen tupakkatiskin asennusta koskeva lasku Linnea Viherkentän tarkistettua laskun sopimuksenmukaisuuden.

Päätettiin Eläinlääketieteen kandidaattiyhdistyksen 71. vuosijuhlaan yhdistystä edustamaan lähtevän puheenjohtaja Teittinen ja opintovastaava Heinonen.

## **10. Tila-asiat**

### **10.1 Remontti**

Tilavastaava Ilveskero kertoi monen asian olevan vielä kesken.

### **10.1.1 Kerhohuoneiston vaatimat toimenpiteet ja hankinnat**

Tilavastaava Ilveskero kertoi kerhohuoneiston vaatimista toimenpiteistä ja hankinnoista.

### **10.2 Muut tila-asiat**

#### **10.2.1 Tilavuokrat**

Ei uusia tilavuokrahakemuksia.

#### **10.2.2 Muut tila-asiat**

Tilavastaava Ilveskero kertoi siivousyritysten kilpailuttamisesta.

Kehuttiin Ilveskeron ahkeruutta ja ammattitaitoisuutta remonttiin liittyen.

### **11. Tiedotusasiat**

#### **11.1 Palautteen kerääminen**

Ei uutta käsiteltävää asiaa.

#### **11.2 Koodaritilanne**

Tiedotusvastaava Rudanko kertoi Mekanismi Oy:n voittaneen kilpailutuksen.

Myönnettiin Rudangolle matkapuhelimenkäyttöoikeus.

Rudanko kertoi Mekanismi Oy:n tarjouksen sisällöstä.

Kehuttiin Rudankoa.

#### **11.3 Muut tiedotusasiat**

Tiedotusvastaava Rudanko kertoi laajakaistan tarjoajan vaihdosta.

Ihailtiin Rudangon aikaansaamisia.

Puheenjohtaja Teittinen nousi muiden yläpuolelle.

Keskusteltiin edunvalvontasuunnitelmasta.

Kokoustauko alkoi kello 22.34.

Kokoustauko päättyi kello 22.39.

Paheksuttiin Rudangon valheellista tarinointia.

## **12. Yrityssuhdeasiat**

### **12.1 Yhteistyötapaamiset**

Sihteeri Fallenius kertoi menneistä ja tulevista yrityssuhdetapaamisista.

Fallenius kehui YSV:n varapuheenjohtaja Tuomisen YRSUn kokousta varten hankkimia kokoustitiloja.

### **12.2 Vuosijuhlat**

Sihteeri Fallenius kertoi vuosijuhlien esiintyjästä.

### **12.3 Muut yrityssuhdeasiat**

Sihteeri Fallenius kertoi YSV:n kokousta vietetyn.

Fallenius kertoi YRSUn ja Paragraaffi Oy:n tapaamisesta.

## **13. Spex**

### **13.1 Spexin ohjaajien ja tuottajien nimittäminen**

Jussi Juusti, Hanna Veijalainen ja Veera Kekäle saapuivat kokoukseen kello 19.02.

Toivotettiin vuoden 2016 Spexin ohjaajat Juusti ja Veijalainen sekä tuottaja Kekäle tervetulleiksi kokoukseen.

Myönnettiin Juustille, Veijalaiselle ja Kekäleelle puheoikeus.

Iloittiin Pykälän uudistuneista tiloista.

Valittiin Spex-toimikunnan ehdotuksen mukaisesti vuoden 2017 Spexin ohjaajaksi Petteri Niemi ja tuottajiksi Essi Miettinen, Katri Taipale ja Helmi Hieta-aho.

Keskusteltiin väistötilojen avaimista.

### **13.2 Spexin 20-vuotisjuhlaa**

Todettiin Spexin 20-vuotisgaalan järjestettävän 20.4.

Keskusteltiin tapahtuman budjetista, käytännön järjestelyistä ja lipunmyynnistä.

Keskusteltiin gaalan ohjelmasta.

Juusti, Veijalainen ja Kekäle poistuivat kokouksesta kello 19.40.

Kokoustauko alkoi kello 19.40.



Kokoustauko päättyi kello 19.56.

Palattiin kohtaan 6 ja esityslistan mukaiseen järjestykseen.

#### **14. Muut esille tulevat asiat**

##### **14.1 N-sitsit**

Todettiin tapahtumaa vietettävän 17.3.

Puheenjohtaja Teittinen kertoi tapahtuman järjestäjistä.

Iloittiin N-sitsien toteutumisesta tänä vuonna.

##### **14.2 Muut esille tulevat asiat**

Puheenjohtaja Teittinen kertoi tuutorihaun olevan käynnissä.

Keskusteltiin Pykälän puolesta tuutoreille järjestettävästä koulutuksesta.

Keskusteltiin toimistosihteerin Sanna Vasaman hiihtolomasta. Todettiin sihteerin Falleniuksen tuuraavaan toimistosihteeriksi.

Keskusteltiin opintovastaava Heinosen ongelmista sähköpostiohjelma Thunderbirdin suhteen.

#### **15. Seuraava kokous**

Todettiin seuraavan kokouksen olevan 21.2. kello 18.30.

Todettiin opintovastaava Heinosen olevan pullavuorossa.

#### **16. Kokouksen päättäminen**

Puheenjohtaja Teittinen päätti kokouksen kello 23.38.

#### **Pöytäkirjan vakuudeksi**

---

Helinä Teittinen  
Puheenjohtaja

---

Jemina Fallenius  
Sihteerin